
  Zápis z jednání osadního výboru obce Selibice 

 
 

      Dne 27. srpna 2016 se konalo jednání osadního výboru obce Selibice, spadající pod obec 

Staňkovice. Jednání se účastnili zástupci osadního výboru ve složení Ing. Libich V., 

Pichnarčíková  M., Vitásek J. a občané obce Selibice, kteří přišli na plánovaný táborák, kdy 

byla projednávána problematika týkající se obce Selibice.  

      U táboráku bylo občanům sděleno, jaké kroky byly podniknuty, co se v naší obci 

zvelebilo, rekonstruovalo pro potřeby občanů a obce.  

        

Realizováno: 

1. Nainstalování schránky pod informační tabuli, pro případné názory a návrhy občanů 

Selibic (+ na schránce inter. adresa stránek obce, pro případné dotazy, návrhy).  

2. Výměna bezpečnostního zrcadla u konce plotu pí. Zajíčkové + v rámci bezpečnosti dle 

rozhodnutí Zastupitelstva obce Staňkovice: změna přednosti v jízdě – (probíhá).  

3. Revitalizace parčíku po zbouraném domu čp. 2. a přilehlých cest – po vypracování 

projektu osadním výborem obce Selibice – (probíhá).  

4. Obnovení zeleně u pomníku padlých 1. světové války (v tomto případě žádáme 

občany, zda nemá někdo fotografii pomníku s původní pamětní deskou, či nezná 

přesně znění této původní pamětní desky) – probíhá. 

 

Bude se realizovat v nejbližší době: 

5.  Rekonstrukce „tzv. cesty od vlaku“ lesíkem od rybníka.  

6. Rekonstrukce chodníků se plánuje na rok 2017. Jelikož je zatím prováděna 

rekonstrukce chodníků v obci Tvršice a v obci Selibice dochází ke stavebním pracím 

rodinných domků (docházelo by ke zničení nově položené dlažby). Z tohoto důvodů 

se předpokládá realizace chodníků cca. v roce 2017. 

7. Výroba a instalace dřevné pergoly pro případné jednání a posezení občanů obce 

Selibice, poblíž které by se mohla nacházet i houpačka - prolézačka pro děti. Tato 

pergola s houpačkou měla být zbudována mezi bývalým Národním výborem a domem 

pana Zajíčka. 

 



 Ovšem po konzultaci s občany (kdy nový majitel chce odkoupit pozemek 

vedle Národního výboru společně s tímto objektem), se osadní výbor 

společně s občany domluvil, že tato pergola bude zbudována společně 

s případnou prolézačkou pro děti na obecním hřišti, kde v minulosti již 

prolézačky byly a děti a občané se zde scházeli.  

8. Dále bylo prokonzultováno a občany odsouhlaseno, že na hřišti budou dále 

nainstalovány dvě tyče s variabilním uchycením sítě, které budou sloužit ke 

sportovním aktivitám (badminton, volejbal, nohejbal, tenis, atd.). 

  

Dále občané navrhli: 

 že by bylo potřeba k bezpečnostnímu zrcadlu nainstalovat dva červené 

sloupky (místo vjezdu, nebo výjezdu na účelovou pozemní komunikaci), kdy 

bude zřejmé, že z ulice je možný další výjezd vozidlem (jelikož při průjezdu 

touto ulici u zrcadla, není tato ulice zjevně vidět). Dále by občané požadovali 

na začátek této ulice (u úřední desky) nainstalovat dopravní značku 

omezující rychlost na max. 30 km/h. 

 dále zbudovat u kontejnerů místo na bioodpad. Kdy dostačující bude 

betonové dno a tři pevné strany, kam by se např. odkládala posekaná tráva.  

 

     Dalšího jiného požadavku, či potřeby nebylo občany obce navrženo.  

 

     Osadní výbor vyslechl u táboráku a během roku i mimo něj veškeré požadavky a potřeby 

občanů, které přenesl na vedení našich obcí. Členové osadního výboru spolu komunikují a 

scházejí se minimálně jednou za měsíc a v případě potřeby i častěji. Pokud se jedná o 

podstatný problém či úkol, uskuteční o tomto jednání zápis, který je vložen na internetové 

stránky obce Selibice  (http://www.stankovice.cz/ osadní výbor Selibice) a dále předán vedení 

našich obcí.  

 

                          Zpracoval: 

     Ing. Bc. Vitásek Josef 

  

http://www.stankovice.cz/

